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Dagsorden til Studienævnsmøde i studienævnet for læring, it og organisaton den 23. september 2024 

Til stede: Antonia Scholkmann, Jin Hui Li, Annette Rasmussen, Anders Kalsgaard Møller, Anja Thomassen, 

Bente Meyer, Lasse Baagøe Thomsen, Kathrine Vognsen, Morten Ziethen og Janice Vester (referent) 

Afbud: Ida Kaplan Hansen, Meltem Maria Güngørdü, Katrine Mylenberg Lynghede, Sidsel Underbjerg Bank 

Pedersen, Maria Uglebjerg.   

 

Dagsorden:  Opfølgning 

1. Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra maj-mødet Godkendt, lægges på 
nettet (JV) 

3.  Uddannelsesevaluering 2024  

LIO skal igennem den ”store” seksårige uddannelsesevaluering i E24. Processen 

er sæt i gang via Kvalitet og Analyse og der har været afholdt et opstartsmøde 

med deltagelse af hhv. Keld, Morten, Kathrine, Antonia og Louise Michaelsen fra 

K&A. 

De eksterne eksperter, der inddrages, skal via rapporten få et fyldestgørende ind-

blik i uddannelsens indhold og ”tilstand”.  

Antonia laver udkast til rapporten, bistået af uddannelseskoordinatorerne.  

I forhold til uddannelserne i København, skal der ses på, hvordan kvaliteten sikres 

i den tid, uddannelserne findes. Skal der være nogle særlige spørgsmål omkring 

København, nu der ikke kigges fremad på uddannelserne, eller er det mere en 

slutevaluering. Det skal undersøges, hvordan rapporten skal udformes i forhold til 

LFP og ILOO København. Skal de evalueres samme dag som de øvrige uddan-

nelser, eller skal der holdes et særskilt møde for dem?  

 

 

Skal man inddrage drøftelse omkring de nye reformer for de øvrige uddannelser? 

Der er ikke kommet udmelding endnu, omkring reformerne.  

Der skal laves en rapport for evalueringen, der indeholder et blik på følgende 

punkter: 

• Involvering af uddannelseskoordinatorer i skrivning af evalueringsrapport; 

Uddannelseskoordinatorer fra København deltager ikke i udarbejdelsen 

af rapporten grunder nedlukningen af uddannelserne, men koordinatorer 

fra Aalborg inviteres til at bidrage til udfyldelsen af rapporten.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Det er vigtigt at få de 
positive ting frem om 
de uddannelser, der 
lukker i København, 
da der er lagt et stort 
arbejde i at få dem op 
at køre og at der er 
grønne nøgletal.  
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• Udpegning af eksterne eksperter: Der skal mindst to eksterne eksperter 

med til evaluering.  

 

Til aftagerrepræsentant blev der send en forespørgsel til Mads og Peter 

fra Blendit Learning.  

 

Til den faglige ekspert efterlyser vi en person med universitetsansættelse 

(ikke AAU) som er if. retningslinjer: 

- aktive forskere inden for et af uddannelsens/uddannelsernes fagom-

råder og/eller:  

- undervisningsaktive inden for uddannelsens/uddannelsernes fagom-

råde(r) og have en vis erfaring med tilrettelæggelse af og ansvar for 

uddannelsesforløb og/eller:  

- Have viden om og erfaring med pædagogiske/didaktiske overvejelser 

på uddannelsens/uddannelsernes fagområde(r) 

- Kan være en fra udlandet, men kravet er, at der kan læses og forstås 

dansk.  

- Skal være en, der kan repræsentere bredt.  

- Kunne evt. være Allan J. Christensen, Ulrik Brandi, Christa Thomsen 

og Katrine Filstad (fra Norge) er også i forslag. 

Evalueringsmødet afholdes den 3. februar 2025. På baggrund af den handleplan, 

der udarbejdes efter mødet, lægger udgangspunktet for det kommende arbejde 

med uddannelserne og deres udvikling.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hvis der er andre for-
slag til navne, kan de 
meldes ind til Antonia.  
 
 
 
 
 
 
 
 

4.  Siden sidst, herunder: 

• Status på Gen-AI 

o Alle uddannelser har afleveret skrivelse vedr. implementering af 

Gen-AI på uddannelserne. Morten skal på møde med ledelsen og 

vise, hvad der sker på uddannelserne omkring Gen-AI. De fleste 

uddannelser ønsker ikke at lave studieordningsændringer. Der 

evalueres senere for at undersøge, om der sker en ændring i 

mængde af eksamenssnyd mv. Det har ikke føltes tydeligt, hvad 

der var krav om af tilbagemelding fra studierne. Det bør meldes 

tilbage, at det har været meget utydeligt, hvad der var ønske om 

at få tilbagemelding på. Det bør meldes tilbage til fakultetet.  

• Status på optag 

o OL. Der er startet et meget lille hold med 12 studerende. Lone 

Krogh er koordinator.  

o LFP-A. Der har været et godt optag. Omkring 70 studerende.  

o LFP-K. Godt optag.  

o ILOO-A. Der er startet 36 studerende.  

o ILOO-K. 56 studerende.  

• Semesteropstart og studiemiljø 

o OL. Studiestarten for de nye på 1. semester er gået godt og de 

virker engagerede. Anja og Lone har kigget timer. Der ligger et 

arbejde fra ledelsen i at undersøge, hvordan uddannelsen drives 

fremadrettet. Der er lavet rekrutteringstiltag og studiet får besøg 

fra Støvring Gym og fra HHX EUC Nord i Hjørring. Der kommer 

ca. 250 studerende i alt og besøger uddannelsen. Der er delta-

gelse fra både studerende og undervisere. 3. semester går også 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://blenditlearning.dk/vores-team/
file:///C:/Users/janice/AppData/Local/Temp/MicrosoftEdgeDownloads/29b221f1-9d4e-47c7-9493-4e80762efdee/•%09https:/www.kvalitet.aau.dk/digitalAssets/1004/1004124_0.2.1.1-bilag-1.-retningslinjer-for-udpegning-af-eksterne-eksperter.pdf
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godt. 5. semester har været udfordret på bemandingssiden, men 

det er der ved at være styr på. Det vil være godt at få de stude-

rende ind under AAU on Demand for at få dem ud at undervise 

på gymnasierne og dermed sprede budskabet. Der er pt. ingen 

K-vip, men der arbejdes på sagen.  

o LFP-A. Det virker til at være gode og engagerende studerende. 

Der er en del studerende, der gerne vil skrive alene, og det påvir-

ker de påtænkte administrative grupper. 9. semester har ca. 45 

studerende. Der er kommet nye koordinatorer på både 7. og 9. 

semester. Der er kigget på timerne så der er givet lidt mere til vej-

ledning på 7. semester.  

o LFP-K. Der er ca. 50 engagerede studerende. Der er lavet triv-

selsgrupper – lidt større end de plejer at være, og de fungerer 

fint. Der er deadline for upload af problemformulering til projektet 

dags dato. Der er lavet praksisgrupper og de har fået vejledere. 

Der har ikke været ændringer på koordinatorposterne. Der er 

kommet to nye underviser som er ved at blive indsluset på ud-

dannelserne. Valentina som EL og Caroline som VA og desuden 

Asta som konstitueret lektor. Mira er K-vip.  

o ILOO-A. Virker til at være et godt hold som er engagerede i un-

dervisningen. Anders KM er koordinator på 7. semester. Ander B 

er koordinator på 9. semester. På 9. semester er de fleste i prak-

tik.  

o ILOO-K. Det er gode og interesserede studerende på det nye 

hold. Der er kommet to nye undervisere; Clara og xx. Ledelsen 

ønsker ikke at slå faste stillinger op. Bente arbejder på at få æn-

dret dette. 56 på 9. semester. Bente er koordinator på 7. seme-

ster og K-vip. Heidi er koordinator på 9. semester. Er der midler 

til at lave studieaktiviteter?  

• Status på koordinatorer og timer 

o Arbejdet med timer til foråret 2025 er i gang. Antonia og Janice 

deltager.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Janice skriver til Ole 
Søsted om budgetop-
følgning.  
 
 
 
 
 
 

5. Indstilling til ændringer i studieordningen 

• Indstilling til ændring af beskrivelse af FUS på LFP? 

• Indstilling til ændringer vedr. integration af Gen-AI? 

• Indstilling til ændringer vedr. skriftlige prøver (fra 24 til 48 timer).  

 
 
i.a.  
 
i.a. 
 
Er under behandling i 
Uddannelsesjura.  

6.  Eventuelt 

A: OL har 10 års jubilæum med indslag fra undervisere fra instituttet og fra 

andre institutter.  

 

 

B: Der laves markedsføringstiltag på OL for at forsøge at få flere studerende.  

 

 

 

C: Nedlukning i København. Det skal kommunikeres helt tydeligt, hvad 

 
 
A: Lasse vil gerne 
være medvirkende til 
at dele informationen 
om jubilæet.  
 
B: Helle Gjerløv Møller 
skal ind over markeds-
føring af OL. 
 
C: Møde med Uddan-
nelsesjura om info til 
studerende på lukkede 
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betingelserne er fra efteråret 2025, når man optages op LFP eller ILOO i Kø-

benhavn.  

D: Der er generelt en udfordring med bemanding på VIP-siden og med fast-

holdelsen af de eksisterende VIP. Det er en udfordring med mange D-vip, da 

det kan gå ud over kvaliteten i uddannelsen, men også utroligt tidskrævende 

for de faste VIP, der skal tage hånd om onboarding samt understøttelse af 

deres daglige aktiviteter.  

uddannelser forud for 
åbent hus.  
 
 
D: Skal drøftes med 
ledelsen. Antonia ta-
ger det med på studie-
rådsmøder mv.  

 


